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Przy „Szpitaliku” powstanie lądowisko

 Najpóźniej  za  rok  Wojewódzki  Specjalistyczny  Szpital  Dziecięcy  w  Kielcach  będzie
dysponował własnym lądowiskiem dla śmigłowców ratunkowych. Podczas poniedziałkowej
Sesji  Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego  radni  zdecydowali  o  przejęciu  przez
województwo, w drodze darowizny od miasta Kielce, nieruchomości przy ulicy Mała Zgoda,
gdzie planowana jest lokalizacja lądowiska.
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 –  Lądowisko  jest  tylko  jednym  z  elementów  większego  przedsięwzięcia,  które  jest
przygotowywane,  mianowicie  utworzenia  w  Wojewódzkim  Specjalistycznym  Szpitalu
Dziecięcym Oddziału Ratunkowego. Chodzi o przygotowanie miejsca, gdzie będą mogły być
ratowane  dzieci  z  zagrożeniem życia,  po  nagłych  wypadkach  –  mówi  członek  Zarządu
Województwa, Marek Gos. – Jest niezbędne do tego, by mogły być one w jak najkrótszym
czasie  przytransportowane  do  Szpitala.  Niejednokrotnie  kilka  minut,  a  nawet  sekund
decyduje o życiu małego pacjenta. Realizacja Oddziału Ratunkowego pochłonie ponad 30
mln. złotych. Wiele jednak zależy od tego, jakie środki uda się zdobyć z zewnątrz. 
 – Nie ukrywamy, że chcielibyśmy, aby głównym źródłem finansowania tego przedsięwzięcia
były  pieniądze  z  Programu  „Infrastruktura  i  Środowisko”,  priorytetu  dotyczącego
ratownictwa medycznego – mówi Marek Gos. – Jesteśmy w pełni przygotowani od strony
dokumentacyjnej  i  logistycznej.  Posiadamy  również  jako  województwo  udział  własny.
Czekamy tylko na pozytywną decyzję w sprawie dofinansowania ze środków unijnych –
dodaje członek Zarządu Województwa.


